

城巴風暴期間特別服務通告（發布：7 月 26 日 06：10） Citybus Special Service Announcement (Issued at 0610hrs, 26 July)

（2026 年 7 月 26 日 — 香港）天文台公布將於早上 7 時 10 分改發八號烈風或暴風信號，城巴風暴期間服務安排如下：

城巴所有日間及通宵路線正暫停服務。

城巴 B7（只提供粉嶺站來往香園圍口岸服務）及 S1 號線由 7 時 30 分起將恢復有限度服務；其他日間路線維持暫停服務，直至另行公告。

公司將密切留意颱風動向及路面狀況，公布最新服務安排。乘客請留意城巴流動應用程式或 Facebook 專頁了解最新資訊。

(26 July 2026, Hong Kong) The Hong Kong Observatory announced that No.8 Gale or Storm Signal will be hoisted at 7:10 a.m, Citybus' special service arrangements are as follows:

Citybus daytime and overnight routes have been suspended.

Starting from 7:30 a.m, Citybus Routes B7 (offering trips between Fanling Station and Heung Yuen Wai port only) and S1 will gradually resume limited level of service, while the other daytime routes remain suspended until further notice.

We will continuously monitor typhoon activity and road conditions to facilitate timely service updates. For the latest service information, customers are advised to refer to the Citybus App or our official Facebook page.

— 完 End —